
    

 

   

 Skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   tirsdag d. 26. november 2019, kl. 17.00 – 20.00 

 

Sted: Kroggårdskolen - personalerummet 

 

  

Indkaldte deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Ann Roiy, næstformand: Jimmi 

Højkilde, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Rikke Wohlleben   

   

Forældrerepræsentant suppleant: Allan Rosenhøj og Mette Christiansen 

 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Majbrit Hansen  

Elevrepræsentanter: 

Ledelsesrepræsentanter: Konst. skoleleder – Stefan Kelstrup 

 

Fraværende:   

 

Ordstyrer: Ann 

Udarbejdet af: Ann og Stefan  

Referent: Stefan 

 

(O) = Orientering – (D) = Drøftelse – (B) = Beslutning 

Dagsordens 

nr. 
Dagsorden Referat 

061 Godkendelse af referat Referat: 

062 
Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden: 

063 

Skolerejser/lejrskole (O/D/B) 

 

 

Ok til 9. klassemodelen  

5. årgang: Kan vi kigge på finansiering i forhold 

til kombinationen mellem vejledertimer (fra UUV) 

og F-dage. SK undersøger det.  

064 
Fravær og 

fraværsbekendtgørelse (O):  

- SK orienterede om den ny 

fraværdsbekendtgørelse. 



 Personalet vurderer selv i forhold til børn som 

kommer for sent. 

065 

 Tilbagemelding i forhold til 

skolebod (D) 

 

- Eleverne er glade for tilbuddet, men lidt dyrt 

- Webbestilling og mobilepay virker godt. 

- Det er godt med varm mad. 

- Udvalget er godt 

 

 

Oplæg omkring hvordan kan 

vi arbejde med fysisk aktivitet 

i skolen v. Søren 

- Oplæg fra Søren 

- Vi bruger bevægelse som en del variationen i 

undervisningen, men vi bruger det ikke bevidst i 

i forhold til intensionerne i reformen.   

- Skolebestyrelsen kommer med et oplæg til, 

hvordan vi kan få en bedre vurdering af hvor og 

hvordan meget de bevæger sig. Ann og Søren 

laver et kommissorium.  

Anja vil gerne inddrages – SK giver hende 

besked.   

 

 

Status på de nye værksteder i 

SFO’en 

-  Gina har fortalt om hverdagen i SFO’en. 

- Gået fra årgangsopdelt, og nu til   

værkstedsbaseret. 

- Den værkstedsbaserede SFO virker godt, men 

det er svært at fastholde 3, og 4. årgang. 

- Alle virker glade for de nye tiltag, men det er 

sårbart hvis der er sygefravær og osv. 

-Kan mærke positivt forskel på om de klasser 

hvor alle er tilmeldt SFO og dem som ikke er. 

Børnene virker bedre socialt i de klasser hvor 

hovedparten er tilmeldt.  

 

- Kan vi skrive ud tidligere i forhold til SFO2? 

066 

Nyt fra skolen (O) 

• Økonomi  
 

• Nyt om personale 
- Trivsels365 
 

   

067 Nyt fra SFO (O)  - Ikke noget nyt. 



 

Kommende punkter: 

Møder skoleåret 2019 - 2020 

Uge Dato Tidsrum 

34 21.08.2019 17 – 20 

43 22.10.2019 17 – 20  

48 27.11.2019 17 – 20  

6 05.02.2020 17 – 20 

14 02.04.2020 17 – 20  

   

 

068 

Nyt fra elevrådet og 

rettighedsrådet 

- Byt til nyt 

 

- Julehygge/juleklip i ungeskolen. 

- Byt til nyt var en stor succes. Vi brugte 

det til at fejre børnekonventionen 

 

069 

Nyt fra klasser og udvalg (O): 

 

Kommende møder: 

 

 

 

 

Kontaktudvalg: Der har været møde. Jimmi var 

med.  

 

Kontaktforældre:  

0. årgang: 11/9 – Dorte og Ann 

1. årgang: 4/9 - Dorte og Louise 

2. årgang: 25/9 – Louise og Søren 

3. årgang: 18/9 - Rikke 

4. årgang: 28/8 – Dorte - Søren 

5. årgang: 25/9 – Line og Mette 

6. årgang: 2/10 – Rikke  

7. årgang: 11/9 – Ann 

8. årgang: 21/8 - 

9. årgang: 4/9 - Ann 

 

 

070 
Evt. 

 

 



24 09.06.2020 17 – 20  

 

 

Referat godkendt af:     

     

Formand Ann Roiy  Næstformand Jimmi 

Højkilde 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt  

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Rikke 

Wohlleben 

 Suppleant  

   

  

Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Majbrit 

Hansen 

  

  


